
JAARVERSLAG SCHEIDSRECHTERSCOMMISSIE 2020-2021 

 

Vanwege het korte seizoen door de corona maatregelen is dit een beperkt verslag. 

 

Hockey zonder scheidsrechters is en blijft ondenkbaar. Er zullen altijd scheidsrechters nodig zijn om 

wedstrijden in goede banen te leiden, en om het hockey leuk te houden. Ondanks dat het niet voor 

iedereen even leuk is om scheidsrechter te zijn zal H.C. Souburgh ervoor moeten zorgen voldoende 

mensen bereid te vinden om te fluiten. Kennismaken met fluiten op jonge leeftijd is het makkelijkst, 

zodat men kan wennen aan het ‘gemene goed’ van taken op een hockeyclub. Vanaf de B-jeugd, vanaf 

14 jaar, wordt het halen van een scheidsrechterkaart verplicht gesteld voor de jeugdleden. De animo 

van ouders om wedstrijden te fluiten is laag. Als er ouders zijn die een scheidsrechterkaart bezitten 

zijn het vaak de coaches. 

 

Kwaliteit borging: Door het iedere keer aanbieden van de spelregels in de nieuwsbrief (de 

spelregelhoek), de info avonden vooraf aan het examen proberen we het kwaliteitsniveau op een 

professioneel peil te brengen. Ook het begeleiden van de prille scheidsrechters en het verdelen over 

de juiste wedstrijden is daar een onderdeel van. De ambitie is om het spelregel niveau omhoog te 

krijgen, bijvoorbeeld door in de Junioren dit meer een onderdeel van de training te laten zijn.  

 

Uitreiking jaarlijkse gouden fluit 

Het doel van deze traditie is om leden in het zonnetje te zetten die zich uitermate goed ingezet 

hebben als scheidsrechter of in de opleidingen hiervan in het afgelopen seizoen. 

Dit seizoen is jeugdspeler Luuk Innemee gekozen vanwege zijn zeer goede behaalde resultaat bij het 

examen, namelijk 0 fout. 

 

SC + opleiding 

Bij de hockeyclub DMHC uit Dordrecht volgen wij met vijf kandidaten een CS+ opleiding. De 

kandidaten zijn: Dave Bruijn, Pepijn Kamminga, Thijs Barendregt, Jurjen Oskam en Rene Huisman. 

Vanwege het korte seizoen met zijn beperkingen gaat de cursus volgend seizoen door. 

 

Arbitrage Plan 

Begin 2018 hebben wij een Arbitrage Plan opgesteld. Dit plan beschrijft het beleid voor de arbitrage 

binnen de vereniging, de opleiding, begeleiding, sanctiebeleid en de aanwijzing van scheidsrechters.  

 

Het doel van het Arbitrage Plan is het bieden van een structuur, waarbinnen de arbitrage naar een 

hoger plan getild kan worden en waar de kwaliteit voldoende mee geborgd kan worden. Dit doen wij 

onder meer door aandacht te geven aan de opleiding, waardoor wij het aantal mensen vergroten dat 

met plezier en op een goed niveau scheidsrechter bij een hockeywedstrijd is. Betere arbitrage draagt 

ertoe bij dat er op het veld meer respect is voor onze scheidsrechters, voor de spelers en voor de 

begeleiders. Bovenal zorgt betere arbitrage voor meer plezier in en rond het veld en is dus een 

integraal onderdeel van de kernwaarden van de HC Souburgh. 

Door verbetering van de opleiding en begeleiding van onze clubscheidsrechters streven we ernaar 

het algehele niveau van de arbitrage te verhogen. Fluiten ‘op een goed niveau’ betekent dat het 

niveau van de scheidsrechters past bij het niveau van de wedstrijd. Het aspect ‘plezier hebben in 

fluiten’ heeft te maken met de erkenning en het respect van de spelers, coaches en publiek voor de 

scheidsrechter.  

 

Organisatie Scheidsrechter Commissie: De volgende personen maken nu deel uit van de commissie: 

o Arwen van der Voorden – speelster D2; 

o Thijs Barendregt – speler JH1; 

o Bart van Leeuwen – keeper Veteranen; 

o René de Jong – clubscheidsrechter +, Trimmers; 



o René Huisman – clubscheidsrechter, niet spelend lid; 

 

Scheidsrechter kaart: Afgelopen seizoen zijn er twee scheidsrechter cursussen gerealiseerd, eind 

oktober en begin november. Dit heeft 32 nieuwe scheidsrechters opgeleverd. Deze cursus werd voor 

het eerst digitaal afgenomen door de KNHB.  

 

De commissie wil graag ook weer in het aankomend seizoen de ouders en de coaches blijven 

enthousiasmeren om een kaart te halen. Vaak ontstaan er frustraties langs de zijlijn omdat men niet 

goed op de hoogte is van de spelregels.  

De ervaren leden (senioren) die nog steeds geen scheidsrechter kaart behaald hebben worden 

ingezet om wedstrijden van de D-jeugd te fluiten. Op deze manier willen we een signaal afgeven dat 

bewust zakken voor het examen geen zin heeft.  

 

Hockey congressen: Er zijn geen KNHB congressen bezocht dit seizoen door de commissieleden.  

 

Begeleiding nieuwe scheidsrechters: Er is behoefte aan uitbreiding van de groep begeleiders. Vaak 

zijn het de commissieleden om de nieuwe scheidsrechters te coachen bij hun 1
e
 wedstrijd. Vanwege 

het bondsbesluit om ouders de jongste jeugd te laten fluiten moeten de nieuwe scheidsrechters 

direct op een heel veld aan de slag. Dat vergt voor de club meer inspanning bij de begeleiding. 

Voor komend seizoen zal wederom een oproep gedaan worden om nog meer begeleiders te krijgen 

zodat ook misschien een 2
e
  wedstrijd begeleid kan worden, als het noodzakelijk is. 

 

Speerpunten komend seizoen: 

• Organiseren scheidsrechter cursussen seizoen 2021-2022; 

• Spelregel uitleg geven aan ouders die starten met wedstrijden begeleiden bij de Jongste 

Jeugd; 

• Begeleiders werven; 

• Samen met DMHC het afgelaste uitwisselingsprogramma weer oppakken en de CS+ opleiding 

afronden; 

• Het fluiten van wedstrijden en het kennen van de spelregels meer als een onderdeel van de 

training meegeven. Dit zal de Technische Commissie moeten oppakken; 

 

 


